

**President**

Claudia Kloid

Rosmarinstraße 68a, 33106 Paderborn

Tel: +49 173/864 6279

E-Mail: president@eaasdc.eu

**Fall Round Up 2022 –
will there be one?**

This question is easy to answer: “Yes, but...” and then it gets exciting.

After the but is a “... if you have the courage to spontaneously set one up.”

Due to the very short preparation time, the jamboree guidelines are no longer fully applicable. We would plan based loosely on the motto: **Back to the roots of the Fall Round Up**. The original idea was to have a general meeting and meetings of the EAASDC and ECTA board. The dance was meant to be a nice bonus for the participants. That is why we would be happy to have a larger hall and possibly a smaller one. In addition, we need rooms for the board meetings and other meetings. These can also be within walking distance of the halls, e.g. a nearby restaurant or school.

Please give yourself a push and apply soon, because we need to unblock the date soon for other possible events. Please send applications to

president@eaasdc.eu .

Happy greetings from Paderborn
Your president Claudia Kloid

**Fall Round Up 2022 –
wird es eines geben?**

Diese Frage ist ganz leicht zu beantworten: „Ja, aber...“ und dann wird es spannend.

Nach dem aber steht ein „...“, wenn ihr den Mut habt, spontan eines auf die Beine zu stellen.“

Aufgrund der sehr kurzen Vorbereitungszeit sind die Jamboree-Guidelines nicht mehr in vollem Umfang anzuwenden. Wir würden planen frei nach dem Motto: **Zurück zu den Wurzeln des Fall Round Ups**. Die ursprüngliche Idee war ja, dass eine Mitgliederversammlung stattfinden kann und Meetings vom Vorstand der EAASDC e.V. und der ECTA e.V. Das Tanzvergnügen war als nettes Bonbon für die Teilnehmenden gedacht. Dementsprechend würde es uns freuen, wenn wir eine größere Halle und evtl. eine kleinere Halle hätten. Zusätzlich benötigen wir für die Vorstandssitzungen und andere Meetings Räumlichkeiten. Diese können auch gerne fußläufig außerhalb der Hallen sein, z.B. eine nahegelegene Gaststätte oder Schulräume.

Gebt Euch einen Ruck und bewirbt Euch zeitnah, denn wir müssen den Termin bald freigeben für eventuelle andere Veranstaltungen. Bewerbungen bitte an president@eaasdc.eu.

Liebe Grüße aus Paderborn,
Eure Präsidentin Claudia Kloid